

NOTIS PENTING BERTARIKH: 9 November 2023**NOTIS PINDAAN BAGI PINDAAN TERMA DAN SYARAT AKAUN CIMB BANK BERHAD DAN CIMB ISLAMIC BANK BERHAD**

Pelanggan yang dihormati,

Kami ingin memaklumkan bahawa Terma dan Syarat bagi akaun-akaun yang ditadbir oleh CIMB Bank Berhad [197201001799] ("CIMB Bank") dan CIMB Islamic Bank Berhad CIMB Islamic Bank Berhad [200401032872] ("CIMB Islamic") akan dipinda dan akan berkuatkuasa pada 1 December 2023.

CIMB Bank

1. Akaun Semasa
2. Akaun Simpanan
3. Akaun Simpanan Tetap
4. Akaun Mata Wang Asing
5. Akaun Airasia Savers CIMB Bank

CIMB Islamic

1. Akaun Semasa-i
2. Akaun Simpanan-i
3. Akaun Pendapatan Pulangan Tetap-i (FRIA-i)
4. Akaun Semasa Mata Wang Asing-i (FCCA-i)
5. Akaun Pendapatan Pulangan Tetap Mata Wang Asing-i (FCFRIA-i)
6. Akaun Pelaburan Mudharabah Khas-i (SMIA-i)
7. Akaun Pelaburan Berjangka-i (TIA-i)
8. Akaun Pelaburan Harian Tanpa Had-I (DURIAN-i)

Untuk memudahkan rujukan, pembentangan pindaan / klausa yang disemak semula Terma dan Syarat dinyatakan dalam jadual di bawah.

Sila layari laman sesawang kami di www.cimb.com.my untuk salinan pindaan Terma dan Syarat.

Untuk maklumat lanjut, sila rujuk kepada mana-mana cawangan CIMB Bank/CIMB Islamic kami atau hubungi Pusat Panggilan Pengguna kami di +603 6204 7788.

Terima kasih

Pengurusan
CIMB Bank Berhad
CIMB Islamic Bank Berhad

NOTIS PENTING BERTARIKH: 8 November 2023
Klausa yang dipinda/disemak semula/baru dinyatakan dalam jadual di bawah:

Nama Produk	Klausa Sedia ada	Klausa Pindaan/Baharu
Akaun Semasa	<p align="center">CIMB Bank Berhad</p> <p><u>Klausa 10.5</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun Semasa, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, mengehendkan jumlah yang boleh dideposit dan menahan dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun Semasa dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan Akaun Semasa (termasuk pindahan dan pindahan telegraf wang dari atau kepada Akaun Semasa pemegang akaun).</p> <p><u>Klausa 14.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun Semasa dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti sedemikian kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari calendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membeku wang dalam Akaun. Selepas tamatnya tempoh notis, Bank boleh menolak keseluruhan baki kredit dari Akaun untuk menyelesaikan Keberhutangan.</p> <p><u>Klausa 14.2</u></p> <p>Hak Bank untuk membeku Akaun dan untuk toalkan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun Semasa bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang</p>	<p><u>Pindaan Klausa 10.5</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun Semasa, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, mengehendkan jumlah yang boleh dideposit dan menahan, menandai dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun Semasa dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan Akaun Semasa (termasuk pindahan dan pindahan telegraf wang dari atau kepada Akaun Semasa pemegang akaun).</p> <p><u>Pindaan Klausa 14.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun Semasa dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti sedemikian kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari calendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Hutang dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari calendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Hutang untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Hutang (mengikut mana-mana yang berkenaan)</p> <p><u>Pindaan Klausa 14.2</u></p> <p>Hak Bank seperti yang dinyatakan dalam Fasal 14.1 boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun Semasa bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih</p>

akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.

Klausu 14.3

Sebagai tambahan kepada hak untuk mendebit di bawah Klausu 14.3, berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd (“Paynet”) yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Semasa dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).

Klausu 14.5

Sementara menunggu pendebitan Akaun Semasa menurut Klausu 14.3 dan Klausu 14.4, Bank akan layak membeku semua wang dalam Akaun Semasa.

Klausu 14.6

Walau apa pun Klausu 14.1 and 14.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun Semasa dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit Akaun Semasa kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit Akaun Semasa, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam Akaun Semasa dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.

pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.

Pindaan Klausu 14.3

Berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd (“Paynet”) yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Semasa dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).

Pindaan Klausu 14.5

Sementara menunggu pendebitan Akaun Semasa menurut Klausu 14.3 dan Klausu 14.4, Bank akan layak **mengekalkan, menahan, menandai dan** membeku semua wang dalam Akaun Semasa.

Pindaan Klausu 14.6

Walau apa pun Klausu 14.1 and 14.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun Semasa dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. **Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit Akaun Semasa kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.**

	<p><u>Klausa 14.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun Semasa dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan berhak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan atau menahan harta dan/atau tidak melayan sebarang cek yang dikemukakan untuk bayaran di bawah Akaun Semasa sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p>	<p><u>Pindaan Klausa 14.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun Semasa dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan berhak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan atau menahan, menandai harta dan/atau tidak melayan sebarang cek yang dikemukakan untuk bayaran di bawah Akaun Semasa sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p>
<p>Akaun Simpanan</p>	<p><u>Klausa 8.3</u></p> <p>Bank boleh, dengan atau tanpa notis terdahulu, serta merta membeku atau menutup Akaun Simpanan jika ia jatuh di bawah mana-mana kategori berikut: -</p> <ol style="list-style-type: none"> a. Sebarang akaun dengan baki sifar. b. Sebarang Akaun Simpanan peribadi yang dikekalkan dan/atau digunakan untuk tujuan perniagaan, termasuk tetapi tidak terhad kepada akaun yang dibuka bagi persatuan, pertubuhan atau untuk tujuan perdagangan. <p><u>Klausa 8.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun Simpanan, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, menahankan jumlah yang boleh dideposit dan menahan dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun Simpanan dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan Akaun Simpanan (termasuk pindahan dan pindahan telegraf wang dari atau kepada Akaun Simpanan pemegang akaun).</p> <p><u>Klausa 12.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun Simpanan dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau bagi menjelaskan</p>	<p><u>Pindaan Klausa 8.3</u></p> <p>Bank boleh, dengan atau tanpa notis terdahulu, serta merta menggantung atau menutup Akaun Simpanan jika ia jatuh di bawah mana-mana kategori berikut: -</p> <ol style="list-style-type: none"> a. Sebarang akaun dengan baki sifar. b. Sebarang Akaun Simpanan peribadi yang dikekalkan dan/atau digunakan untuk tujuan perniagaan, termasuk tetapi tidak terhad kepada akaun yang dibuka bagi persatuan, pertubuhan atau untuk tujuan perdagangan. <p><u>Pindaan Klausa 8.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun Simpanan, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, menahankan jumlah yang boleh dideposit dan menahan, menandai dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun Simpanan dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan Akaun Simpanan (termasuk pindahan dan pindahan telegraf wang dari atau kepada Akaun Simpanan pemegang akaun).</p> <p><u>Pindaan Klausa 12.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun Semasa dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti</p>

sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti sedemikian kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari calendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membeku wang dalam Akaun. Selepas tamatnya tempoh notis, Bank boleh menolak keseluruhan baki kredit dari Akaun untuk menyelesaikan Keberhutangan.

Klausula 12.2

Hak Bank untuk membeku Akaun dan untuk tolakan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun Simpanan bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.

Klausula 12.4

Sebagai tambahan kepada hak untuk mendebit di bawah Klausula 12.3, berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd ("Paynet") yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Simpanan dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet ("Peraturan Paynet").

pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti sedemikian kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari calendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh **mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Hutang dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari calendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Hutang untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Hutang (mengikut mana-mana yang berkenaan).**

Pindaan Klausula 12.2

Hak Bank seperti yang dinyatakan dalam Fasal 12.1 boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun Semasa bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulungan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.

Pindaan Klausula 12.4

Berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd ("Paynet") yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Simpanan dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet ("Peraturan Paynet").

	<p><u>Klausa 12.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan Akaun Simpanan menurut Klausa-Klausa 12.3 dan 12.4, Bank akan layak membeku semua wang dalam Akaun Simpanan.</p> <p><u>Klausa 12.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 12.1 and 12.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun Simpanan dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit Akaun Simpanan kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit Akaun Simpanan, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam Akaun Simpanan dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.</p>	<p><u>Pindaan Klausa 12.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan Akaun Simpanan menurut Klausa-Klausa 12.3 dan 12.4, Bank akan layak mengekalkan, menahan, menandai dan membeku semua wang dalam Akaun Simpanan.</p> <p><u>Pindaan Klausa 12.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 12.1 and 12.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun Simpanan dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit Akaun Semasa kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p>
<p>Akaun Simpanan Tetap</p>	<p><u>Klausa 9.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun FD, Bank boleh menahan dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun FD dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan Akaun FD.</p> <p><u>Klausa 11.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun FD dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun dan/atau baki kredit dalam mana-mana satu</p>	<p><u>Tambahan baharu Klausa 5.2 dan pindahan nombor turutan seterusnya kepada 5.3 dan 5.4</u></p> <p>Jika tarikh matang FD jatuh pada Hari bukan Perniagaan, pemegang akaun memahami dan bersetuju bahawa bahawa tarikh matang akan dilanjutkan dan jatuh pada Hari Perniagaan berikutnya. "Hari Perniagaan" bermaksud hari di mana institusi kewangan dibuka untuk perniagaan.</p> <p><u>Pindaan Klausa 9.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun FD, Bank boleh menahan, menandai dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun FD dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan Akaun FD.</p> <p><u>Pindaan Klausa 11.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun FD dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam</p>

atau lebih FD pada atau sebelum FD matang untuk atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank tersebut adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain (**'Keberhutangan'**) dengan memberikan pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membeku wang dalam Akaun dan/atau mana-mana FD. Selepas tamatnya tempoh notis, Bank boleh menolak keseluruhan baki kredit dari Akaun dan/atau mana-mana FD terhadap penyelesaian Keberhutangan.

Klausa 11.2

Hak Bank untuk membekukan Akaun dan untuk tolgan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun FD bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.

Akaun dan/atau baki kredit dalam mana-mana satu atau lebih FD pada atau sebelum FD matang untuk atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank tersebut adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain (**'Keberhutangan'**) dengan memberikan pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh **mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Hutang dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari kalendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Hutang untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Hutang (mengikut mana-mana yang berkenaan).**

Pindaan Klausa 11.2

Hak Bank **seperti yang dinyatakan dalam Fasal 11.1** boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun FD bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.

Tambahan baharu Klausa 11.5

Berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd ("Paynet") yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Simpanan dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet ("Peraturan Paynet").

	<p><u>Klausu 11.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan Akaun FD dan/atau penarikan balik FD menurut Klausu-Klausu 11.3 dan 11.4, Bank akan layak membeku semua wang dalam Akaun FD.</p> <p><u>Klausu 11.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausu 11.1, 11.3 dan 11.4, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun FD dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit Akaun FD kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit Akaun FD, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam Akaun FD dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.</p> <p><u>Klausu 11.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun FD dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, atau menahan harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p> <p><u>Klausu 12.1</u></p> <p>Jumlah liabiliti Bank kepada pemegang akaun hendaklah terhad kepada kerugian langsung sebenar yang dialami oleh pemegang akaun sahaja, dengan syarat bahawa tuntutan disokong oleh bukti</p>	<p><u>Pindaan Klausu 11.5 kepada Klausu 11.6 dan Pindaan Klausu 11.6</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan Akaun FD dan/atau penarikan balik FD menurut Klausu-Klausu 11.3, 11.4, dan 11.5 Bank akan layak mengekalkan, menahan, menandai dan membeku semua wang dalam Akaun FD.</p> <p><u>Pindaan Klausu 11.6 kepada Klausu 11.7 dan Pindaan Klausu 11.7</u></p> <p>Walau apa pun Klausu 11.1, 11.3 dan 11.4, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun FD dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit Akaun Semasa kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p> <p><u>Pindaan Klausu 11.7 kepada Klausu 11.8 dan Pindaan Klausu 11.8</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun FD dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, menahan atau menandai harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p> <p><u>Pindaan Klausu 12.1</u></p> <p>Jumlah liabiliti Bank kepada pemegang akaun hendaklah terhad kepada kerugian langsung sebenar yang dialami oleh pemegang akaun sahaja, dengan syarat bahawa</p>
--	---	--

	<p>dokumentari yang dikemukakan oleh pemegang akaun kepada Bank. Bank tidak akan bertanggungjawab ke atas apa-apa ganti rugi teladan atau punitif, kerugian atau ganti rugi tidak langsung, sampingan, berbangkit dan/atau sekunder, termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang kehilangan keuntungan atau pendapatan atau simpanan, kerugian jangkaan, kerugian pergantungan, kerugian ekonomi murni atau kerugian atau ganti rugi yang serupa yang mungkin ditanggung pemegang akaun oleh sebab sebarang tindakan atau peninggalan Bank, walaupun jika Bank telah dinasihatkan tentang kemungkinan kehilangan atau ganti rugi tersebut terlebih dahulu.</p> <p><u>Klausa 14</u></p> <p>Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia dan badan kawal selia yang berkaitan di mana Bank tertakluk.</p>	<p>tuntutan disokong oleh bukti dokumentari yang dikemukakan oleh pemegang akaun kepada Bank. Dalam apa jua keadaan Bank tidak akan bertanggungjawab kepada pemegang akaun untuk sebarang tuntutan, kerugian, ganti rugi, penalti, caj, kos dan perbelanjaan yang dialami atau ditanggung oleh pemegang akaun berhubung dengan Bank mematuhi Peraturan Paynet. Bank tidak akan bertanggungjawab ke atas apa-apa ganti rugi teladan atau punitif, kerugian atau ganti rugi tidak langsung, sampingan, berbangkit dan/atau sekunder, termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang kehilangan keuntungan atau pendapatan atau simpanan, kerugian jangkaan, kerugian pergantungan, kerugian ekonomi murni atau kerugian atau ganti rugi yang serupa yang mungkin ditanggung pemegang akaun oleh sebab sebarang tindakan atau peninggalan Bank, walaupun jika Bank telah dinasihatkan tentang kemungkinan kehilangan atau ganti rugi tersebut terlebih dahulu.</p> <p><u>Pindaan Klausa 14</u></p> <p>Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia, Paynet dan badan kawal selia yang berkaitan di mana Bank tertakluk.</p>
<p>Akaun Mata Wang Asing</p>	<p><u>Klausa 2.5</u> Jika tarikh matang FCFD, jatuh pada hari bukan perniagaan, bayaran akan dibuat pada hari perniagaan berikutnya. Pemegang akaun bersetuju bahawa faedah boleh dibayar oleh Bank untuk hari bukan perniagaan selepas tarikh tamat tempoh FCFD. "hari perniagaan" hendaklah bermaksud hari di mana cawangan Bank yang FCA kekalkan buka untuk perniagaan.</p> <p><u>Klausa 2.1</u></p> <p>Simpanan dalam nota dan syiling mata wang asing tidak dibenarkan melainkan di cawangan yang ditetapkan oleh Bank. Lokasi cawangan yang ditetapkan dipaparkan di laman web Bank.</p> <p><u>Klausa 3.3</u></p> <p>Pengeluaran dalam nota dan syiling mata wang asing hanya dibenarkan di sesetengah cawangan yang ditetapkan oleh Bank. Lokasi cawangan yang ditetapkan dipaparkan di laman web Bank</p>	<p><u>Pindaan Klausa 2.5</u> Jika tarikh matang FCFD jatuh pada hari bukan Perniagaan, pemegang akaun memahami dan bersetuju bahawa bahawa tarikh matang akan dilanjutkan dan jatuh pada Hari Perniagaan berikutnya. "Hari Perniagaan" bermaksud hari di mana institusi kewangan dibuka untuk perniagaan</p> <p><u>Pemadaman "dan syiling" di Klausa 2.1</u></p> <p>Simpanan dalam nota mata wang asing tidak dibenarkan melainkan di cawangan yang ditetapkan oleh Bank. Lokasi cawangan yang ditetapkan dipaparkan di laman web Bank.</p> <p><u>Pemadaman "dan syiling" di Klausa 3.3</u></p> <p>Pengeluaran dalam nota mata wang asing hanya dibenarkan di sesetengah cawangan yang ditetapkan oleh Bank. Lokasi cawangan yang ditetapkan dipaparkan di laman web Bank</p>

	<p><u>Klausa 7.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan FCA, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, mengehendkan jumlah yang mungkin didepositkan dan menahan dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit FCA dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan FCA (termasuk pindahan dan pindahan telegraf bagi wang dari atau ke FCA pemegang akaun).</p> <p><u>Klausa 11.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan FCA dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun dan/atau baki kredit dalam mana-mana satu atau lebih FCA pada atau sebelum matang FCFD untuk atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membeku wang dalam Akaun dan/atau mana-mana FCA. Selepas tamatnya tempoh notis, Bank boleh menolak keseluruhan baki kredit dari Akaun dan/atau mana-mana FCA terhadap penyelesaian Keberhutangan.</p> <p><u>Klausa 11.2</u></p> <p>Hak Bank untuk membeku Akaun dan untuk toalkan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang FCA bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulungan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun</p>	<p><u>Pindaan Klausa 7.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan FCA, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, mengehendkan jumlah yang mungkin didepositkan dan menahan, menandai dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit FCA dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan FCA (termasuk pindahan dan pindahan telegraf bagi wang dari atau ke FCA pemegang akaun).</p> <p><u>Pindaan Klausa 11.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan FCA dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun dan/atau baki kredit dalam mana-mana satu atau lebih FCA pada atau sebelum matang FCFD untuk atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Hutang dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari kalendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Hutang untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Hutang (mengikut mana-mana yang berkenaan).</p> <p><u>Pindaan Klausa 11.2</u></p> <p>Hak Bank seperti yang dinyatakan dalam Fasal 11.1 boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang FCA bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulungan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang</p>
--	--	--

	<p>bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.</p> <p><u>Klausa 11.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan FCFD dan/atau penarikan balik FCFD menurut Klausa 11.3 dan 11.4, Bank akan layak membeku semua wang dalam FCFD.</p> <p><u>Klausa 11.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 11.1, 11.3 dan 11.4, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun FCFD dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit Akaun FCFD kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit Akaun FCFD, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam Akaun FCFD dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.</p> <p><u>Klausa 11.8</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan FCCA menurut Klausa 11.6, Bank akan layak membeku semua wang dalam FCCA.</p> <p><u>Klausa 11.9</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 11.1 dan 11.7, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan FCCA dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit FCCA kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang,</p>	<p>akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.</p> <p><u>Pindaan Klausa 11.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan FCFD dan/atau penarikan balik FCFD menurut Klausa 11.3 dan 11.4, Bank akan layak mengekalkan, menahan, menandai dan membeku semua wang dalam FCFD.</p> <p><u>Pindaan Klausa 11.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 11.1, 11.3 dan 11.4, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan FCFD dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit Akaun Semasa kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p> <p><u>Pindaan Klausa 11.8</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan FCCA menurut Klausa 11.6, Bank akan layak mengekalkan, menahan, menandai dan membeku semua wang dalam FCCA.</p> <p><u>Pindaan Klausa 11.9</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 11.1 dan 11.7, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan FCCA dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit Akaun Semasa kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p>
--	--	--

	<p>perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit FCCA, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam FCCA dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.</p> <p><u>Klausa 11.10</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah FCCA dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan atau menahan harta dan/atau tidak melayan sebarang cek yang dikemukakan untuk bayaran di bawah FCCA sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p>	<p><u>Pindaan Klausa 11.10</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah FCCA dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, menahan dan menandai harta dan/atau tidak melayan sebarang cek yang dikemukakan untuk bayaran di bawah FCCA sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p>
<p>Akaun Airasia Savers CIMB Bank</p>	<p><u>Klausa 8.3</u></p> <p>Bank boleh, dengan atau tanpa notis terdahulu, dengan serta-merta membekukan atau menutup Akaun Simpanan jika ia jatuh di bawah mana-mana kategori berikut: -</p> <ol style="list-style-type: none"> a. Sebarang akaun dengan baki sifar. b. Sebarang Akaun Simpanan peribadi yang dikekalkan dan/atau digunakan untuk tujuan perniagaan, termasuk tetapi tidak terhad kepada akaun yang dibuka untuk persatuan, pertubuhan atau untuk tujuan perdagangan. <p><u>Klausa 8.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun Simpanan, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, menghadkan jumlah yang boleh dideposit dan menahan dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun Simpanan dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berhubung dengan Akaun Simpanan (termasuk pindahan dan pindahan telegraf wang dari atau kepada Akaun Simpanan pemegang akaun).</p>	<p><u>Pindaan Klausa 8.3</u></p> <p>Bank boleh, dengan atau tanpa notis terdahulu, serta-merta menggantung atau menutup Akaun Simpanan jika ia jatuh di bawah mana-mana kategori berikut: -</p> <ol style="list-style-type: none"> a. Sebarang akaun dengan baki sifar. b. Sebarang Akaun Simpanan peribadi yang dikekalkan dan/atau digunakan untuk tujuan perniagaan, termasuk tetapi tidak terhad kepada akaun yang dibuka bagi persatuan, pertubuhan atau untuk tujuan perdagangan. <p><u>Pindaan Klausa 8.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun Simpanan, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, menghadkan jumlah yang boleh dideposit dan menahan, menandai dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun Simpanan dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berhubung dengan Akaun Simpanan (termasuk pindahan dan pindahan telegraf wang dari atau kepada Akaun Simpanan pemegang akaun).</p>

	<p><u>Klausula 12.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun Simpanan dan mana-mana akaun pemegang akaun lain yang disimpan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti sedemikian kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Kerberhutangan') dengan memberikan tujuh (7) hari kalendar notis terlebih dahulu kepada pemegang akaun. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membekukan wang dalam akaun. Apabila tamat tempoh notis, Bank boleh menetapkan keseluruhan baki kredit dari akaun ke arah penyelesaian Keberhutangan.</p> <p><u>Klausula 12.2</u></p> <p>Hak Bank untuk membeku Akaun dan untuk tolgan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) mana-mana Akaun Simpanan bersama dan/atau mana-mana akaun bersama pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan suatu tindakan kebangkrapan atau yang telah mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen kebangkrapan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah meninggal dunia atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah meninggal dunia.</p> <p><u>Klausula 12.4</u></p> <p>Sebagai tambahan kepada hak untuk mendebit di bawah Klausula 12.3, berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd ("Paynet") yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang</p>	<p><u>Pindaan Klausula 12.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun Simpanan dan mana-mana akaun pemegang akaun lain yang disimpan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti sedemikian kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Kerberhutangan') dengan memberikan tujuh (7) hari kalendar notis terlebih dahulu kepada pemegang akaun. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Hutang dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari kalendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Hutang untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Hutang (mengikut mana-mana yang berkenaan).</p> <p><u>Pindaan Klausula 12.2</u></p> <p>Hak Bank seperti yang dinyatakan dalam Fasal 12.1 boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) mana-mana Akaun Simpanan bersama dan/atau mana-mana akaun bersama pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan suatu tindakan kebangkrapan atau yang telah mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen kebangkrapan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah meninggal dunia atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah meninggal dunia.</p> <p><u>Pindaan Klausula 12.4</u></p> <p>Berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd ("Paynet") yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank</p>
--	---	---

	<p>transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Simpanan dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”)</p> <p><u>Klausa 12.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 12.1 dan 12.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun Simpanan dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit Akaun Simpanan kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit Akaun Simpanan, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam Akaun Simpanan dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.</p> <p><u>Klausa 12.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun Simpanan dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan atau menahan harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p>	<p>diberi kuasa untuk mendebit Akaun Simpanan dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).</p> <p><u>Pindaan Klausa 12.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 12.1 dan 12.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun Simpanan dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit Akaun Semasa kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p> <p><u>Pindaan Klausa 12.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun Simpanan dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, menahan atau menandai harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p>
CIMB Islamic Bank Berhad		
Akaun Semasa-i	<p><u>Klausa 11.5</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun Semasa-i, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, menghadkan jumlah yang boleh dideposit dan menahan dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun Semasa-i dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang</p>	<p><u>Pindaan Klausa 11.5</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun Semasa-i, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, menghadkan jumlah yang boleh dideposit dan menahan, menandai dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun Semasa-i dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk</p>

	<p>transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan Akaun Semasa-i (termasuk pindahan dan pindahan telegraf wang dari atau kepada Akaun Semasa-i pemegang akaun).</p> <p><u>Klausa 15.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun Semasa-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank (“Akaun”) dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun dalam atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain (“Keberhutangan”) dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membekukan wang dalam Akaun. Selepas penamatan tempoh notis, Bank boleh menolak keseluruhan baki kredit dari Akaun untuk menyelesaikan Keberhutangan.</p> <p><u>Klausa 15.2</u></p> <p>Hak Bank untuk membekukan Akaun dan untuk tolakan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun Semasa-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah meninggal dunia atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah meninggal dunia.</p>	<p>pengeluaran wang berkenaan dengan Akaun Semasa-i (termasuk pindahan dan pindahan telegraf wang dari atau kepada Akaun Semasa-i pemegang akaun).</p> <p><u>Pindaan Klausa 15.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun Semasa-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank (“Akaun”) dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun dalam atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain (“Keberhutangan”) dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Keberhutangan dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari kalendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Keberhutangan untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Keberhutangan (mengikut mana-mana yang berkenaan).</p> <p><u>Pindaan Klausa 15.2</u></p> <p>Hak Bank seperti yang dinyatakan dalam Fasal 15.1 boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun Semasa-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah meninggal dunia atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah meninggal dunia.</p>
--	---	---

	<p><u>Klausa 15.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan Akaun Semasa-i menurut Klausa 15.3 dan Klausa 15.4, Bank boleh membekukan semua wang dalam Akaun Semasa-i.</p> <p><u>Klausa 15.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 15.1 and 15.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun Semasa-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit Akaun Semasa-i kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit Akaun Semasa-i, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam Akaun Semasa-i dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.</p> <p><u>Klausa 15.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun Semasa-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun (“harta”) akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini dan/atau (ii) mengekalkan atau menahan harta dan/atau (iii) tidak melayan sebarang cek yang dikemukakan untuk bayaran di bawah Akaun Semasa-i sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p>	<p><u>Pindaan Klausa 15.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan Akaun Semasa-i menurut Klausa 15.3 dan Klausa 15.4, Bank akan layak mengekalkan, menahan, menandai dan membekukan semua wang dalam Akaun Semasa-i.</p> <p><u>Pindaan Klausa 15.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 15.1 and 15.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun Semasa-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit Akaun Semasa-i kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p> <p><u>Pindaan Klausa 15.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun Semasa-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun (“harta”) akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini dan/atau (ii) mengekalkan atau menahan, menandai harta dan/atau (iii) tidak melayan sebarang cek yang dikemukakan untuk bayaran di bawah Akaun Semasa-i sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p>
Akaun Simpanan-i	<p><u>Klausa 11.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun Simpanan-i, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, menghadkan jumlah yang boleh dideposit dan menahan dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun Simpanan-i dan/atau</p>	<p><u>Pindaan Klausa 11.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan Akaun Simpanan-i, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, menghadkan jumlah yang boleh dideposit dan menahan, menandai dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit Akaun Simpanan-i dan/atau enggan</p>

	<p>enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan Akaun Simpanan-i (termasuk pindahan dan pindahan telegraf wang dari atau kepada Akaun Simpanan-i pemegang akaun).</p> <p><u>Klausa 15.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun Simpanan-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun dalam atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membekukan wang dalam Akaun. Selepas penamatan tempoh notis, Bank boleh menolak keseluruhan baki kredit dari Akaun untuk menyelesaikan Keberhutangan.</p> <p><u>Klausa 15.2</u></p> <p>Hak Bank untuk membekukan Akaun dan untuk tolakan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun Simpanan-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah meninggal dunia atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah meninggal dunia.</p>	<p>membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan Akaun Simpanan-i (termasuk pindahan dan pindahan telegraf wang dari atau kepada Akaun Simpanan-i pemegang akaun).</p> <p><u>Pindaan Klausa 15.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun Simpanan-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun dalam atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Keberhutangan dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari kalendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Keberhutangan untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Keberhutangan (mengikut mana-mana yang berkenaan).</p> <p><u>Pindaan Klausa 15.2</u></p> <p>Hak Bank seperti yang dinyatakan dalam Fasal 15.1 boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun Simpanan-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah meninggal dunia atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah meninggal dunia.</p>
--	---	---

	<p><u>Klausa 15.4</u></p> <p>Sebagai tambahan kepada hak untuk mendebit di bawah Klausa 15.3, dikenakan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd (“Paynet”) yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Simpanan dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).</p> <p><u>Klausa 15.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan Akaun Simpanan-i menurut Klausa 15.3 dan 15.4, Bank boleh membekukan semua wang dalam Akaun Simpanan-i.</p> <p><u>Klausa 15.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 15.1 and 15.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun Simpanan-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit Akaun Simpanan-i kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit Akaun Simpanan-i, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam Akaun Simpanan-i dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.</p> <p><u>Klausa 15.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun Simpanan-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun (“harta”) akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan</p>	<p><u>Pindaan Klausa 15.4</u></p> <p>Berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd (“Paynet”) yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Simpanan dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).</p> <p><u>Pindaan Klausa 15.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan Akaun Simpanan-i menurut Klausa 15.3 dan 15.4, Bank akan layak mengekalkan, menahan, menandai dan membekukan semua wang dalam Akaun Simpanan-i.</p> <p><u>Pindaan Klausa 15.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 15.1 and 15.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun Simpanan-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit Akaun Simpanan-i kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p> <p><u>Pindaan Klausa 15.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun Simpanan-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun (“harta”) akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang</p>
--	--	---

	<p>bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini; atau (ii) mengekalkan atau menahan harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p> <p><u>Klausu 18.1</u></p> <p>Terma-Terma dan Syarat-Syarat terhadap Akaun Simpanan-i adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia dan badan kawal selia berkaitan lain di mana Bank tertakluk.</p>	<p>akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini; atau (ii) mengekalkan, menandai atau menahan harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p> <p><u>Pindaan Klausu 18.1</u></p> <p>Terma-Terma dan Syarat-Syarat terhadap Akaun Simpanan-i adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia, Paynet dan badan kawal selia berkaitan lain di mana Bank tertakluk.</p>
<p>Akaun Pendapatan Pulangan Tetap-i (FRIA-i)</p>	<p><u>Klausu 12.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan FRIA-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun dan/atau baki kredit dalam mana-mana satu atau lebih FRIA-i pada atau sebelum FRIA-i matang untuk atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank tersebut adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membeku wang dalam Akaun dan/atau mana-mana FD. Selepas tamatnya tempoh notis, Bank boleh menolak keseluruhan baki kredit dari Akaun dan/atau mana-mana FRIA-i terhadap penyelesaian Keberhutangan.</p> <p><u>Klausu 12.2</u></p> <p>Hak Bank untuk membekukan Akaun dan untuk tolakan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang FRIA-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama</p>	<p><u>Pindaan Klausu 12.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan FRIA-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun dan/atau baki kredit dalam mana-mana satu atau lebih FRIA-i pada atau sebelum FRIA-i matang untuk atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank tersebut adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Keberhutangan dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari kalendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Keberhutangan untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Keberhutangan (mengikut mana-mana yang berkenaan).</p> <p><u>Pindaan Klausu 12.2</u></p> <p>Hak Bank seperti yang dinyatakan dalam Fasal 12.1 boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang FRIA-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun</p>

dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrutan atau mempunyai notis kebangkrutan dan/atau petisyen untuk kebangkrutan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.

Klausula 12.6

Sementara menunggu pendebitan FRIA-I dan/atau penarikan balik FRIA-i menurut Klausula-Klausula 12.3 dan 12.4, Bank hendaklah mempunyai hak untuk membeku semua wang dalam FRIA-i.

Klausula 12.7

Walau apa pun Klausula 12.1, 12.3 dan 12.4, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan FRIA-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit FRIA-i kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit FRIA-i, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam FRIA-i dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.

bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrutan atau mempunyai notis kebangkrutan dan/atau petisyen untuk kebangkrutan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.

Tambahan Klausula 12.5

Berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd (“Paynet”) yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit FRIA-i dan/atau menarik balik FRIA-i melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).

Pindaan Klausula 12.6

Sementara menunggu pendebitan FRIA-I dan/atau penarikan balik FRIA-i menurut Klausula-Klausula 12.3, 12.4, dan 12.5 Bank hendaklah mempunyai hak **mengekalkan, menahan, menandai dan** membeku semua wang dalam FRIA-i.

Pindaan Klausula 12.7

Walau apa pun Klausula 11.1, 11.3 dan 11.4, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan FRIA-I dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. **Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit FRIA-i kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.**

Klausa 12.8

Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah FRIA-I dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('**harta**') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, atau menahan harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.

Klausa 13.7

Sementara menunggu penutupan FRIA-i, Bank boleh menahan dan/atau menggantungkan pembayaran mana-mana wang dari baki kredit FRIA-i dan/atau enggan membenarkan atau melaksanakan mana-mana transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan FRIA-i.

Klausa 16.1

Jumlah liabiliti Bank kepada pemegang akaun hendaklah terhad kepada kerugian langsung sebenar yang dialami oleh pemegang akaun sahaja, dengan syarat bahawa tuntutan disokong oleh bukti dokumentari yang dikemukakan oleh pemegang akaun kepada Bank. Bank tidak akan bertanggungjawab ke atas apa-apa ganti rugi teladan atau punitif, kerugian atau ganti rugi tidak langsung, sampingan, berbangkit dan/atau sekunder, termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang kehilangan keuntungan atau pendapatan atau simpanan, kerugian jangkaan, kerugian pergantungan, kerugian ekonomi murni atau kerugian atau ganti rugi yang serupa yang mungkin ditanggung pemegang akaun oleh sebab sebarang tindakan atau peninggalan Bank, walaupun jika Bank telah dinasihatkan tentang kemungkinan kehilangan atau ganti rugi tersebut terlebih dahulu.

Klausa 18.1Pindaan Klausa 12.8

Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah FRIA-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('**harta**') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, menahan **atau menandai** harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.

Klausa 13.7

Sementara menunggu penutupan FRIA-i, Bank boleh menahan, **menandai** dan/atau menggantungkan pembayaran mana-mana wang dari baki kredit FRIA-i dan/atau enggan membenarkan atau melaksanakan mana-mana transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan FRIA-i.

Pindaan Klausa 16.1

Jumlah liabiliti Bank kepada pemegang akaun hendaklah terhad kepada kerugian langsung sebenar yang dialami oleh pemegang akaun sahaja, dengan syarat bahawa tuntutan disokong oleh bukti dokumentari yang dikemukakan oleh pemegang akaun kepada Bank. **Dalam apa jua keadaan Bank tidak akan bertanggungjawab kepada pemegang akaun untuk sebarang tuntutan, kerugian, ganti rugi, penalti, caj, kos dan perbelanjaan yang dialami atau ditanggung oleh pemegang akaun berhubung dengan Bank mematuhi Peraturan Paynet.** Bank tidak akan bertanggungjawab ke atas apa-apa ganti rugi teladan atau punitif, kerugian atau ganti rugi tidak langsung, sampingan, berbangkit dan/atau sekunder, termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang kehilangan keuntungan atau pendapatan atau simpanan, kerugian jangkaan, kerugian pergantungan, kerugian ekonomi murni atau kerugian atau ganti rugi yang serupa yang mungkin ditanggung pemegang akaun oleh sebab sebarang tindakan atau peninggalan Bank, walaupun jika Bank telah dinasihatkan tentang kemungkinan kehilangan atau ganti rugi tersebut terlebih dahulu.

Pindaan Klausa 18.1

	<p>Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia dan badan kawal selia yang berkaitan di mana Bank tertakluk.</p>	<p>Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia, Paynet dan badan kawal selia yang berkaitan di mana Bank tertakluk.</p>
<p>Akaun Semasa Mata Wang Asing-i</p>	<p><u>Klausa 8.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan FCCA-i, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, menahankan jumlah yang mungkin didepositkan dan menahan dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit FCCA-i dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan FCA (termasuk pindahan dan pindahan telegraf bagi wang dari atau ke FCCA-i pemegang akaun).</p> <p><u>Klausa 12.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan FCCA-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ("Akaun") dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank tersebut adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ("Keberhutangan") dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membekukan wang dalam Akaun. Selepas penamatan tempoh notis, Bank boleh menolak keseluruhan baki kredit dari Akaun untuk menyelesaikan Keberhutangan.</p> <p><u>Klausa 12.2</u></p> <p>Hak Bank untuk membeku Akaun dan untuk toalkan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang FCCA-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana</p>	<p><u>Pindaan Klausa 8.6</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan FCCA-i, Bank boleh enggan menerima sebarang deposit, menahankan jumlah yang mungkin didepositkan dan menahan, menandai dan/atau menggantung bayaran sebarang wang dari baki kredit FCCA-i dan/atau enggan membenarkan atau menjalankan sebarang transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan dengan FCCA-i (termasuk pindahan dan pindahan telegraf bagi wang dari atau ke FCCA-i pemegang akaun).</p> <p><u>Pindaan Klausa 12.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan FCCA-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ("Akaun") dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank tersebut adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ("Keberhutangan") dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Keberhutangan dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari kalendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Keberhutangan untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Keberhutangan (mengikut mana-mana yang berkenaan).</p> <p><u>Pindaan Klausa 12.2</u></p> <p>Hak Bank seperti yang dinyatakan dalam Fasal 12.1 boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang FCCA-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih</p>

	<p>orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrutan atau mempunyai notis kebangkrutan atau petisyen untuk kebangkrutan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.</p> <p><u>Klausa 12.4</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan FCCA-i menurut Klausa 11.3, Bank hendaklah mempunyai hak untuk membeku semua wang dalam FCCA-i.</p> <p><u>Klausa 12.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 12.1 dan 12.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan FCCA-i dengan sertamerta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit FCCA-i kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit FCCA-i, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam FCCA-i dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.</p>	<p>pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrutan atau mempunyai notis kebangkrutan atau petisyen untuk kebangkrutan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.</p> <p><u>Pindaan Klausa 12.4</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan FCCA-i menurut Klausa 12.3, Bank hendaklah mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan, menandai dan membeku semua wang dalam FCCA-i</p> <p><u>Pindaan Klausa 12.6</u></p> <p>.Walau apa pun Klausa 12.1 dan 12.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan FCCA-i dengan sertamerta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit FCCA-i kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p>
Akaun Pendapatan Pulangan Tetap Mata Wang Asing-i (FCFRIA-i)	<p><u>Klausa 10.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan FCFRIA-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun dan/atau baki kredit dalam mana-mana satu atau lebih FCFRIA-i pada atau sebelum FCFRIA-i matang untuk atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank tersebut adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan pemegang</p>	<p><u>Pindaan Klausa 10.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan FCFRIA-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ('Akaun') dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun dan/atau baki kredit dalam mana-mana satu atau lebih FCFRIA-i pada atau sebelum FD matang untuk atau bagi menjelaskan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank tersebut adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ('Keberhutangan') dengan memberikan pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara</p>

akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membeku wang dalam Akaun dan/atau mana-mana FCFRIA-i. Selepas tamatnya tempoh notis, Bank boleh menolak keseluruhan baki kredit dari Akaun dan/atau mana-mana FRIA-i terhadap penyelesaian Keberhutangan.

Klausula 10.2

Hak Bank untuk membekukan Akaun dan untuk tolokkan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang FCFRIA-I bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulungan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.

Klausula 10.4

Sementara menunggu pendebitan FCFRIA-I menurut Klausula 10.3, Bank hendaklah mempunyai hak untuk membeku semua wang dalam FRIA-i.

Klausula 10.5

Walau apa pun Klausula 10.1, 10.3 dan 10.4, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan FCFRIA-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit FCFRIA-i kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan

menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh **mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Keberhutangan dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari kalendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Keberhutangan untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Keberhutangan (mengikut mana-mana yang berkenaan).**

Pindaan Klausula 10.2

Hak Bank **seperti yang dinyatakan dalam Fasal 10.1** boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang FCFRIA-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulungan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.

Pindaan Klausula 10.4

Sementara menunggu pendebitan FCFRIA-I menurut Klausula 10.3, Bank hendaklah mempunyai hak **mengekalkan, menahan, menandai dan** membeku semua wang dalam FRIA-i.

Pindaan Klausula 10.5

Walau apa pun Klausula 10.1, 10.3 dan 10.4, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan FCFRIA-I dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. **Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit FCFRIA-i kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau**

	<p>rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit FRIA-i, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam FRIA-i dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.</p> <p><u>Klausu 10.6</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah FCFRIA-I dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, atau menahan harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p> <p><u>Klausu 24.4</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan FCFRIA-i, Bank boleh menahan dan/atau menggantungkan pembayaran mana-mana wang dari baki kredit FCFRIA-i dan/atau enggan membenarkan atau melaksanakan mana-mana transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan FCFRIA-i.</p>	<p>enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p> <p><u>Pindaan Klausu 10.6</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah FCFRIA-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, menahan atau menandai harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p> <p><u>Klausu 24.4</u></p> <p>Sementara menunggu penutupan FCFRIA-i, Bank boleh menahan, menandai dan/atau menggantungkan pembayaran mana-mana wang dari baki kredit FCFRIA-i dan/atau enggan membenarkan atau melaksanakan mana-mana transaksi termasuk pengeluaran wang berkenaan FCFRIA-i.</p>
Akaun Pelaburan Mudharabah Khas-i (SMIA-i)	<p><u>Klausu 14.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan SMIA-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ("Akaun") dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ("Keberhutangan") dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membekukan wang dalam Akaun. Selepas penamatan tempoh notis, Bank boleh menolak</p>	<p><u>Pindaan Klausu 14.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan SMIA-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ("Akaun") dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ("Keberhutangan") dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Keberhutangan dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari kalendar tersebut,</p>

	<p>keseluruhan baki kredit dari Akaun terhadap penyelesaian Keberhutangan.</p> <p><u>Klausa 14.2</u></p> <p>Hak Bank untuk membekukan Akaun dan untuk toalkan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang SMIA-I bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.</p> <p><u>Klausa 14.4</u></p> <p>Sebagai tambahan kepada hak untuk mendebit di bawah Klausa 14.3, berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd (“Paynet”) yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Semasa dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).</p> <p><u>Klausa 14.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan SMIA-i menurut Klausa 14.3 dan 14.4, Bank boleh membekukan semua wang dalam SMIA-i.</p>	<p>Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Keberhutangan untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Keberhutangan (mengikut mana-mana yang berkenaan).</p> <p><u>Pindaan Klausa 14.2</u></p> <p>Hak Bank seperti yang dinyatakan dalam Fasal 14.1 boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang SMIA-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulangan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.</p> <p><u>Pindaan Klausa 14.4</u></p> <p>Berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd (“Paynet”) yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Semasa dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).</p> <p><u>Pindaan Klausa 14.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan SMIA-i menurut Klausa 14.3 dan 14.4, Bank boleh mengekalkan, menahan, menandai dan membeku semua wang dalam SMIA-i.</p>
--	---	---

	<p><u>Klausa 14.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 14.1 dan 14.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan SMIA-i dengan sertamerta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit SMIA-i kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit SMIA-i, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam SMIA-i dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.</p> <p><u>Klausa 14.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah SMIA-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, atau menahan harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p> <p><u>Klausa 17.1</u></p> <p>Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia dan badan kawal selia yang berkaitan di mana Bank tertakluk.</p>	<p><u>Pindaan Klausa 14.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausa 14.1 dan 14.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan SMIA-i dengan sertamerta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit SMIA-i kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p> <p><u>Pindaan Klausa 14.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah SMIA-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, menahan atau menandai harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p> <p><u>Pindaan Klausa 17.1</u></p> <p>Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia, Paynet dan badan kawal selia yang berkaitan di mana Bank tertakluk.</p>
Akaun Pelaburan Berjangka-i (Akaun TIA-i)	<p><u>Klausa 3.6</u></p> <p>Jika tarikh matang Akaun TIA-i jatuh pada Hari Bukan Perniagaan, Bank akan membuat pembayaran pada Hari Perniagaan berikutnya. Pemegang akaun bersetuju bahawa keuntungan tambahan mungkin perlu dibayar oleh Bank untuk hari bukan perniagaan. "Hari Perniagaan" bermaksud hari di mana institusi kewangan dibuka untuk perniagaan di</p>	<p><u>Pindaan Klausa 3.6</u></p> <p>Jika tarikh matang Akaun TIA-i jatuh pada Hari Bukan Perniagaan, pemegang akaun memahami dan bersetuju bahawa tarikh matang akan dilanjutkan dan jatuh pada Hari Perniagaan berikutnya. "Hari Perniagaan" bermaksud hari di mana institusi kewangan dibuka untuk perniagaan.</p>

	<p>Malaysia Barat, Sabah atau Sarawak mengikut mana yang berkenaan.</p> <p><u>Klausu 13.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun TIA-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank (“Akaun”) dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain (“Keberhutangan”) dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membekukan wang dalam Akaun. Selepas penamatan tempoh notis, Bank boleh menolak keseluruhan baki kredit dari Akaun terhadap penyelesaian Keberhutangan.</p> <p><u>Klausu 13.2</u></p> <p>Hak Bank untuk membekukan Akaun dan untuk tolokkan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun TIA-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulungan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.</p> <p><u>Klausu 13.4</u></p> <p>Sebagai tambahan kepada hak untuk mendebit di bawah Klausu 14.3, berkenaan dengan sebarang</p>	<p><u>Pindaan Klausu 13.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun TIA-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank (“Akaun”) dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain (“Keberhutangan”) dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Keberhutangan dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari kalendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Keberhutangan untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Keberhutangan (mengikut mana-mana yang berkenaan).</p> <p><u>Pindaan Klausu 13.2</u></p> <p>Hak Bank seperti yang dinyatakan dalam Fasal 13.1 boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun TIA-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulungan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungkan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.</p> <p><u>Pindaan Klausu 13.4</u></p> <p>Berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd (“Paynet”) yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul,</p>
--	---	--

transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd (“Paynet”) yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Semasa dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).

Klausa 13.5

Sementara menunggu pendebitan Akaun TIA-i menurut Klausa 14.3 dan 14.4, Bank hendaklah mempunyai hak untuk membekukan semua wang dalam Akaun TIA-i.

Klausa 13.6

Walau apa pun Klausa 13.1 dan 13.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebit Akaun TIA-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit SMIA -i kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit Akaun TIA-i, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam Akaun TIA-i dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.

Klausa 13.7

Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun TIA-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, atau menahan harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.

tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Semasa dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).

Pindaan Klausa 13.5

Sementara menunggu pendebitan Akaun TIA-i menurut Klausa 13.3 dan 13.4, Bank hendaklah mempunyai hak **mengekalkan, menahan, menandai dan membeku** semua wang dalam Akaun TIA-i.

Pindaan Klausa 13.6

Walau apa pun Klausa 13.1 dan 13.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebit Akaun TIA-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. **Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit Akaun TIA-i kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.**

Pindaan Klausa 13.7

Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun TIA-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, menahan **atau menandai** harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.

Pindaan Klausa 16.1

Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia

	<p><u>Klausa 16.1</u></p> <p>Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia dan badan kawal selia yang berkaitan di mana Bank tertakluk.</p>	<p>dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia, Paynet dan badan kawal selia yang berkaitan di mana Bank tertakluk.</p>
<p>DURIAN-i (Akaun Pelaburan Harian Tanpa Had-i)</p>	<p><u>Klausa 14.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun DURIAN-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ("Akaun") dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ("Keberhutangan") dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh membekukan wang dalam Akaun. Selepas penamatan tempoh notis, Bank boleh menolak keseluruhan baki kredit dari Akaun terhadap penyelesaian Keberhutangan.</p> <p><u>Klausa 14.2</u></p> <p>Hak Bank untuk membekukan Akaun dan untuk tolgan boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun DURIAN-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulungan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana</p>	<p><u>Pindaan Klausa 14.1</u></p> <p>Bank boleh menggabungkan dan menyatukan Akaun DURIAN-i dan sebarang akaun lain pemegang akaun yang dikekalkan dengan Bank ("Akaun") dan/atau menolak dan/atau memindahkan sebarang baki kredit dalam Akaun untuk atau terhadap penjelasan sebarang liabiliti pemegang akaun kepada Bank, sama ada liabiliti kepada Bank adalah sebenar, kontingen, utama, sampingan, berasingan, bersama, atau dalam mata wang lain ("Keberhutangan") dengan memberikan kepada pemegang akaun notis terdahulu tujuh (7) hari kalendar. Sementara menunggu pelaksanaan hak Bank, Bank boleh mengekalkan, menahan, menandakan atau membekukan semua wang dalam Akaun. Walaupun pemegang akaun gagal menjelaskan Keberhutangan dengan Bank setelah tamat tempoh pemberitahuan tujuh (7) hari kalendar tersebut, Bank berhak untuk menetapkan keseluruhan baki kredit dari Akaun atau sehingga jumlah Keberhutangan untuk penyelesaian sebahagian atau penuh Keberhutangan (mengikut mana-mana yang berkenaan).</p> <p><u>Pindaan Klausa 14.2</u></p> <p>Hak Bank seperti yang dinyatakan dalam Fasal 14.1 boleh dilaksanakan berkenaan dengan (a) sebarang Akaun DURIAN-i bersama dan/atau mana-mana akaun bersama lain pemegang akaun dan digunakan untuk menolak Keberhutangan yang ditanggung kepada Bank oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dan/atau oleh mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama dengan mana-mana orang lain; (b) mana-mana pemegang akaun dan/atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah melakukan tindakan kebangkrapan atau mempunyai notis kebangkrapan dan/atau petisyen untuk kebangkrapan atau penggulungan difailkan terhadap pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama; (c) mana-mana pemegang akaun atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah diisytiharkan bankrap atau digulungan; dan (d) mana-mana pemegang akaun yang telah mati atau mana-mana satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.</p>

	<p>satu atau lebih pemegang akaun bersama yang telah mati.</p> <p><u>Klausu 14.4</u></p> <p>Sebagai tambahan kepada hak untuk mendebit di bawah Klausu 14.3, berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd (“Paynet”) yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Semasa dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).</p> <p><u>Klausu 14.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan Akaun DURIAN-i menurut Klausu 14.3 dan 14.4, Bank hendaklah mempunyai hak untuk membekukan semua wang dalam Akaun DURIAN-i.</p> <p><u>Klausu 14.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausu 14.1 dan 14.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun DURIAN-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank hanya perlu memberi notis debit SMIA -i kepada pemegang akaun melalui apa-apa bentuk komunikasi segera (termasuk melalui e-mel dan/atau khidmat pesanan ringkas (SMS) dan rakaman suara) jika pemberian notis tersebut tidak dilarang di bawah mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan. Sementara menunggu debit Akaun DURIAN-i, Bank mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan atau membekukan semua wang dalam Akaun DURIAN-i dengan cara yang difikirkan munasabah oleh Bank.</p> <p><u>Klausu 14.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun DURIAN-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang</p>	<p><u>Pindaan Klausu 14.4</u></p> <p>Berkenaan dengan sebarang transaksi yang dilakukan melalui saluran yang dikendalikan oleh Payments Network Malaysia Sdn Bhd (“Paynet”) yang melibatkan sebarang dakwaan, tuntutan atau pertikaian berkaitan dengan sebarang transaksi yang salah, tidak betul, tersilap, penipuan dan/atau tidak diberi kuasa, Bank diberi kuasa untuk mendebit Akaun Semasa dan melakukan bayaran balik selaras dengan garis panduan dan terma-terma semasa Paynet (“Peraturan Paynet”).</p> <p><u>Pindaan Klausu 14.5</u></p> <p>Sementara menunggu pendebitan Akaun DURIAN-i menurut Klausu 14.3 dan 14.4, Bank hendaklah mempunyai hak untuk mengekalkan, menahan, menandai dan membeku semua wang dalam Akaun DURIAN-i.</p> <p><u>Pindaan Klausu 14.6</u></p> <p>Walau apa pun Klausu 14.1 dan 14.3, Bank hendaklah dibenarkan untuk mendebitkan Akaun DURIAN-i dengan serta-merta untuk mematuhi mana-mana undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan, termasuk kuasa pengawalseliaan atau penguatkuasaan. Bank tidak perlu memberi notis terlebih dahulu mengenai debit Akaun DURIAN-i kepada pemegang akaun jika (i) undang-undang, perintah mahkamah, peraturan, sekatan dan/atau enakmen atau arahan melarang pemberian notis itu, atau (ii) jika tindakan segera diperlukan oleh Bank.</p> <p><u>Pindaan Klausu 14.7</u></p> <p>Pemegang akaun selanjutnya bersetuju bahawa semua dana, wang, sekuriti dan apa jua barang berharga dan harta lain kepunyaan pemegang akaun dan didepositkan dengan Bank di bawah Akaun DURIAN-i dan/atau mana-mana akaun lain pemegang akaun ('harta') akan secara automatik menjadi sekuriti kepada Bank dan Bank akan layak untuk (i) menolak dan/atau mendebit sebarang wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan</p>
--	---	--

	<p>wang yang membentuk harta atau hasil yang timbul daripada penjualan harta bagi tujuan melaksanakan bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, atau menahan harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p> <p><u>Klausu 17.1</u></p> <p>Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia dan badan kawal selia yang berkaitan di mana Bank tertakluk.</p>	<p>bayaran sebarang liabiliti yang ditanggung oleh pemegang akaun kepada Bank dalam Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini (ii) mengekalkan, menahan atau menandai harta sehingga liabiliti pemegang akaun kepada Bank diselesaikan sepenuhnya.</p> <p><u>Pindaan Klausu 17.1</u></p> <p>Terma-Terma dan Syarat-Syarat ini adalah tertakluk kepada dan ditafsirkan menurut undang-undang Malaysia dan kaedah, peraturan dan garis panduan Bank Negara Malaysia, Paynet dan badan kawal selia yang berkaitan di mana Bank tertakluk.</p>
--	--	--